
 Hej, jag var på ett möte hos SPF i Hudiksvall, tillsammans med andra KPR deltagare som är 
med på mötena tillsammans med Hudiksvalls kommun, jag skall försöka sammanfatta 
detta.

Närvarande: Maj-Britt Nordlander PRO Hudiksvall, Ann-Sofie Forsberg SPF Dellenbygden, 
Bengt Wiklund RPG, Eva Wannberg Vision (SKTF) Hudiksvall, Ulf Sundh SPF Hudiksvall,      
Siv Karlsson SKPF, Irma Numelin SKPF Nordanstig/Hudiksvall, Roland Dahlberg SPF 
Hudiksvall, Stefan Lönn PRO Bjuråker.

Mötet var sammankallat av Maj-Britt och Roland Dahlberg inför kommande KPR möte.

Föreningarna ovan representerar strax under 4000 medlemmar i Hudiksvalls kommun, totalt 
i kommunen är ca 30% äldre än 65 år. Det är många och vi måste försöka påverka mer än 
vad vi gör.

Vi ska inte jobba med politiken, utan endast med sakfrågor och i första hand de som berör 
äldre. De som deltar i KPR får inget arvode, men reseersättning utgår. Föreningarna får 10 kr 
per medlem i bidrag från kommunen.

Vi bör alla jobba med att få med frågor till/från KPR vid medlemsmöten. 
En svårighet är att nå ut till samtliga medlemmar, det finns olika sätt, medlemsmöten, 
hemsida, mail, sms, Facebookgrupper, anslagstavlor, brevutdelning i närliggande områden, 
brevutskick (dyrt med porton).  

För att vi skall kunna samordna oss bättre och kunna lyfta gemensamma frågor från våra 
medlemmar skall vi planera in fler gemensamma möten liknande det idag. 
 
Inför mötet den 12 september skall vi träffas 1 timme före KPR mötet med kommunen alltså 
kl 12 och prata igenom kommande möte.

Förslag på frågor till kommande möten: 
- uppföljning av välfärdstekniken 
- lärdom efter Coronaperioden, -brister, -lösningar 
- artiklarna i HT om missförhållanden inom äldrevården  
- protokollformer, som det är nu kommer inte bilagorna med till protokollen, vilket gör att det  
  inte går att förstå vad mötet handlat om.

Antecknat av Stefan Lönn

Hör av er om någon fundering eller idéer.


